
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2023-01-19 15:21:49

Chiritoiu: Zona de RCA este una la care trebuie sa ne uitam în continuare; suntem

preocupati de cresterea preturilor

Cresterea preturilor la politele RCA este mare si peste rata inflatiei si aceasta este o zona la care o sa ne

uitam în continuare, a declarat joi, într-o conferinta de presa, presedintele Consiliului Concurentei, Bogdan

Chiritoiu.

 

"O anumita crestere era de asteptat (dupa falimentul City Insurance n.r) tocmai pentru ca City era un fel de Caritas.

Venea cu preturi mici ca sa atraga multi oameni, sa vina cu bani, platea mai târziu din banii aia. Deci tot încerca

asa sa tina aceasta morisca. Şi atunci evident ca, disparând City, ne asteptam la anumite cresteri ale preturilor.

Cresterea asta este mare si peste rata inflatiei. Şi colaboram cu ASF (Autoritatea de Supraveghere Financiara n.r.)

pe acest subiect, pentru ca ei strâng datele astea, dar i-am rugat sa ne puna si noua la dispozitie ce statistici au

dânsii si nu pot sa spun decât ca urmarim situatia", a afirmat Chiritoiu.

 

Întrebat daca exista o investigatie în acest a sens el a raspuns ca autoritatea pentru concurenta niciodata nu anunta

ce o sa faca, pentru ca "pisica cu clopotei nu prinde multi soareci".

 

"Deci nu pot sa va spun pe cine o sa investigam si când îi investigam si când mergem în inspectie. Dar e o zona în

care ne uitam într-adevar, pentru ca am vazut cresteri mari de pret, dar colaboram cu ASF. ASF e multumita de

faptul ca piata acum nu mai are un jucator dubios cum era City, unde tot descoperim acum ca era si frauda, nu

numai ca avea un comportament ciudat în piata (...) ASF vede piata îmbunatatita, nu-l mai are pe City, are firme

care sunt totusi serioase, cu reputatie, nu mai sunt pe pierdere, sunt pe profit. Deci, din punct de vedere al

reglementatorului lucrurile arata mai bine si noi trebuie sa respectam asta si trebuie sa le dam tot sprijinul si nu

vrem sa facem nimic care sa puna piata în pericol", a subliniat presedintele Consiliului Concurentei.

 

În acelasi timp, a adaugat el, autoritatea pentru concurenta a venit cu sanctiuni si a dat amenzi firmelor de

asigurari.

 

"Zona asta de RCA, reparatii, e o zona pe care trebuie sa ne uitam în continuare, pentru ca, daca am gasit probleme

la Renault, cu service-urile agreate si firme de asigurare, e posibil sa gasim si în alte parti. Şi avem deja investigatii

pe Autoitalia, pe Fiat, unde ne uitam cam la acelasi lucru la care ne-am uitat si la Renault. Nu e identic cazul, dar

sunt anumite asemanari. Deci e o zona la care noi ne vom uita în continuare.(...) Deci da, e un risc, suntem în

colaborare cu ASF, respectam munca lor, suntem atenti sa nu cream noi o perturbare în piata. Ei cumva sunt lider,

ei trebuie sa conduca din partea statului actiunea pe zona de asigurari. Dar, în acelasi timp avem si noi

investigatiile noastre si o sa aplicam legea concurentei, într-o maniera echilibrata, proportionala, dar o vom aplica.

Deci nu au imunitate. Faptul ca i-am amendat deja de 2 ori nu înseamna ca au imunitate la amenda. Deci ne uitam

da (la zona de RCA). Suntem preocupati, sa spunem, de cresterea preturilor la asigurarile de masini", a punctat

Bogdan Chiritoiu.
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